

شركة خرف عـمـان (ش.م.ع.ع) Oman Ceramics Company (SAOG) (An ISO 9001:2015 Company)



Resolutions approved at the Extraordinary General Meeting of Oman Ceramic SAOG	القرارات المتخدّة في اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية لشركة خزف عمان ش.م.ع.ع
The second Extraordinary General meetings (EGM) of Oman Ceramic SAOG was held on Sunday 05/09/2021 as the EGM scheduled to be held on Thursday, 2/9/2021 at 3:00 p.m., wasn't held due to the non-fulfillment of the required quorum, the second meeting held via the e-portal for convening General Meetings which can be accessed through MCDC website www.mcd.gov.om.	الاجتماع الثاني عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكن الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om)
The following is a summary of the events of the EGM and the resolutions taken in the meeting:	أدناه ملخص لأحداث الجمعية العامة غير العادية والقرارات المتخذة فيها:
 The company's liquidation and the appointment of Khaled Al Khateeb and Salem Gadad Al Kuthiri, against a fee of OMR 4000, to undertake the company's liquidation was approved. 	1- تمت الموافقة على حل و تصفية الشركة و الموافقة على تعيين الافاضل/ خالد الخطيب وسالم جداد الكثيري للقيام بحل وتصفية الشركة بأتعاب قدر ها4000 ريال عماني.
 The authorization of the company's board of directors, or any person to be authorized by the board to undertake the company's liquidation was approved. 	2- تمت الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة أو أي شخص يفوضه المجلس حسب الأصول، لاتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ عملية حل وتصفية الشركة

Chairman of the Board of Directors



